

屯門

招聘會

Tuen Mun Job Fair



2016年8月17日 (星期三):

零售業專題招聘

17 August 2016 (Wednesday):

Dedicated recruitment for retail industry

2016年8月18及19日 (星期四及星期五):

其他行業的職位空缺

18-19 August 2016 (Thursday and Friday):

Vacancies from other industries



最後入場時間 11:00 - 17:30
17:00 (Last admission at 17:00)

屯門屯喜路三號屯門大會堂一樓展覽廳



Exhibition Gallery, 1/F, Tuen Mun Town Hall, 3 Tuen Hi Road, Tuen Mun, N.T.

- 約60間公司即場招聘，提供大量來自不同行業的職位空缺
Around 60 employers conduct on-the-spot recruitment and provide lots of vacancies from various industries
- 部份空缺適合青少年及應屆中學畢業生
Some vacancies are suitable for young people and fresh secondary school graduates

即場招聘。費用全免。歡迎參加
On-the-spot recruitment. Free admission. All are welcome

入場人士可獲紀念品一份。送完即止。
You can get a souvenir for joining the event while stock lasts.



有關詳情，請於8月3日或之後瀏覽 www.jobs.gov.hk。
Please visit www.jobs.gov.hk for details on or after 3 August.

查詢 Enquiries: 2852 4920

如活動當日上午8時正，八號或以上颱風信號/黑色暴雨警告信號正生效；或天文台已宣佈將會發出有關信號，當日之活動將告取消。

If Typhoon Warning Signal Pre-No.8 / Typhoon Warning Signal No.8 or above / Black Rainstorm Warning has been announced / is in force at 8:00 a.m. on the event day, the event that day will be cancelled.



勞工處
Labour Department